



NEWS FROM DEXTER

January 16, 2024

Re: Dexter Acquires Cerka Industries Ltd.

Dear Valued Customer,

Today we announce exciting news: Dexter has acquired Cerka Industries Ltd. located in Milton, Ontario. Cerka provides trailer parts to dealers and OEMs across Canada and manufactures trailer axles. Employing nearly 20 people, Cerka has been a long-term and loyal customer of Dexter's. The addition of Cerka further expands Dexter's distribution reach, continuing to build an extensive network servicing dealers and OEMs in the Canadian region.

We thank you for the relationships both Cerka and Dexter have developed with you over the years. Together, we are committed to continue driving value for you and your business. For now, you will continue to work with your current sales and customer service contacts and will receive the excellent customer service and support to which you are accustomed. As the Cerka business is integrated into Dexter, any changes that impact how you do business with us will be communicated with you.

We appreciate your business, and our first consideration is to provide the best service and quality products to you, our valued customers.

Sincerely,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Adam W. Dexter', with a stylized flourish at the end.

Adam W. Dexter
President and Chief Executive Officer



NOUVELLES DE DEXTER

16 janvier 2024

Objet : Dexter acquiert Cerka Industries Ltd.

Cher client,

Nous vous annonçons aujourd'hui une nouvelle excitante : Dexter a acquis Cerka Industries Ltd. située à Milton, en Ontario. Cerka fournit des pièces de remorques aux marchands et aux fabricants d'équipement d'origine à travers le Canada et fabrique des essieux de remorques. Employant près de 20 personnes, Cerka est un client fidèle et de longue date de Dexter. L'arrivée de Cerka élargit encore la portée de la distribution de Dexter, en continuant à construire un réseau étendu au service des marchands et des fabricants de remorques dans la région canadienne.

Nous vous remercions pour les relations que Cerka et Dexter ont développées avec vous au fil des ans. Ensemble, nous nous engageons à continuer à créer de la valeur pour vous et votre entreprise. Pour l'instant, vous continuerez de travailler avec vos contacts de vente et de service à la clientèle actuels et vous recevrez l'excellent service à la clientèle et le soutien auxquels vous êtes habitués. Au fur et à mesure que les activités de Cerka seront intégrées à Dexter, tout changement ayant un impact sur la méthode de travail avec nous vous sera communiqué.

Nous apprécions votre confiance et notre première préoccupation est de vous fournir le meilleur service et des produits de qualité à vous, nos précieux clients.

Nous vous prions d'agréer, Madame, Monsieur, l'expression de nos salutations distinguées,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Adam W. Dexter'.

Adam W. Dexter
Président et Chef de la Direction